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Fråga – Utredning av misstänkta
missförhållanden på kommunal skola
Den 27:e december 2023 kunde vi höra på riksnyheter att barn med intellektuella
funktionsnedsättningar fick gå utan mat, låstes ute i kylan och fick sitta på en straffbänk om
de bröt mot reglerna på en anpassad skola i Gävle. Detta chockade oss. Vi moderater i
utbildningsnämnden hade inte hört om detta innan. Vi moderater blev kontaktade av
ordförande Daniel Olsson den 28:e december. Det har senare kommit till vår kännedom att
vetskapen om de misstänkta missförhållandena fanns redan hos utbildning Gävle den 13
december. Det tog alltså två veckor innan vi fick kännedom om händelserna och sedermera
ytterligare 13 dagar innan informationsmötet där vi fick förklarat för oss vad som låg till grund
för dessa misstankar.

Att inte involvera oppositionen i ett tidigt skeende av utredningen skapar ett
informationsvakuum. Som ur flera synpunkter är olyckligt. Alla personer i nämnder är
förtroendevalda och förväntas kunna svara på frågor från allmänheten. Men när bara
majoriteten anser sig ha den rätten till informationen så tenderar det att bli en obalans i
informationsflödet. Vilket i sin tur ger en maktutövningsmodell som är helt oacceptabel.

Med anledning av ovanstående frågan jag
utbildningsnämndens ordförande Daniel Olsson (S)
följande:

● Varför blev oppositionen inte informerad förrän 15 dagar efter att ärendet kommit till
ordförandens kännedom?

Mikael Hillman (M)


